
Protokół Nr V /2011 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 26 stycznia 2011r. 

 

V Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

26 stycznia 2011r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1.  

Ad. 1  

Otwarcie V Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1430. Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich obecnych na sesji: radnych, Starostę Ewę Dembek, pozostałych 

Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu Romana Sosnowskiego, Skarbnika Powiatu Halinę 

Bartkowską, Radcę Prawnego Macieja Sikorskiego, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, 

pracowników Starostwa Powiatowego, przedstawicieli mediów lokalnych oraz wszystkich 

przybyłych na sesję (lista obecności gości stanowi załącznik nr 2).   

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni byli radni: Andrzej Andrzejewski i Stanisław Czajka. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 3. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Grzegorz Dembek. Przewodnicząca 

zapytała czy radny Dembek wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny Dembek 

wyraził zgodę. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. „Za” głosowało 14 radnych, radny 

Dembek wstrzymał się od głosu. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali proponowany porządek obrad w materiałach 

sesyjnych (załącznik nr 4) 
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Poinformowała, że wpłynął wniosek Zarządu Powiatu w sprawie rozszerzenia porządku obrad o 

punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie uzupełnienia składu Rady Społecznej przy SP ZOZ w 

Nowym Mieście Lubawskim (załącznik nr 5). 

Następnie odczytała porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie V Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołów z IV Sesji Rady Powiatu.  
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
8. Informacja Starosty o stanie powiatu. 
9. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Nowomiejskiego w 2010r. 
10. Przerwa 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim na 2011r. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w 

Nowym Mieście lubawskim na 2011r. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1333N Iława – Radomno – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku od km 
9+500 do km 14+127”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji „Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na 
lata 2007-2013” stanowiącej załącznik do uchwały nr LIII/367/2010 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 28 czerwca 2010r. w sprawie aktualizacji „Strategii 
Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 2007-2013”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rodzaju świadczenia przyznawanego w ramach 
pomocy zdrowotnej oraz warunków i sposobu przyznawania tej pomocy nauczycielom 
zatrudnionym w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia gospodarczego 
Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 
Grunwaldzkiej 3. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Powiatowej 
Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 
Grunwaldzkiej 3. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przeznaczonego 
na miejsce parkingowe Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Nowym 
Mieście Lubawskim przy ul. Działyńskich 1. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Powiatowemu 
Inspektoratowi Nadzoru Budowlanego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 
Grunwaldzkiej 3. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego 
Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani Henryce 
Rożentalskiej – Prywatna Praktyka Stomatologiczno – Ortodontyczna. 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Gabinetowi 
Fizjoterapii „REH – MED.” Andrzej Milewski w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 
Grunwaldzkiej 3. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Niepublicznemu 
Zakładowi Opieki Zdrowotnej “Centrum Stomatologii”. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali  użytkowych Gminnemu 
Samodzielnemu  Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kurzętniku (poradnia rehabilitacyjna). 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali  użytkowych Gminnemu 
Samodzielnemu  Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kurzętniku (gabinet ginekologiczny). 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych NZOZ 
Ośrodkowi Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Działdowie. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego NZOZ 
Ośrodkowi Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Działdowie. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Warmińsko – 
Mazurskiej Izbie Rolniczej w Olsztynie. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Bankowi 
Spółdzielczemu w Brodnicy Oddział w Nowym Mieście Lubawskim. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani Marzenie 
Górnej i Pani Urszuli Moeller. 

32. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani 
Aleksandrze Prokop w budynku przy ul. 3 Maja 24 w Nowym Mieście Lubawskim. 

33. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie gruntu Agencji Restrukturyzacji 
i Modernizacji Rolnictwa. 

33a. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Rady Społecznej przy SP ZOZ w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
34. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
35. Sprawy różne. 
36. Zakończenie obrad V Sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia rozszerzonego porządku obrad. Głosowało 15 

radnych, porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, nastąpi 

miła uroczystość wręczenia wyróżnień dla pani Katarzyny Bedry oraz pana Leszka Jobsa. Pani 

Katarzyna Bedra jest zawodniczką Zamku Kurzętnik, trenuje kickboxing i boks, p. Leszek Jobs jest 

jej trenerem.  

Przewodnicząca wspólnie ze Starostą Ewą Dembek wręczyły gościom okolicznościowe dyplomy 

oraz  upominek, jaki przyznano młodej zawodniczce za dotychczasowe osiągnięcia sportowe.  
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Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Powiatu 

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad IV Sesji był radny Jan Czapliński. 

Przewodnicząca poprosiła radnego o zabranie głosu. 

Radny Czapliński poinformował, że zapoznał się z protokołem, nie wnosi uwag i wnioskuje o jego 

przyjęcie bez odczytywania. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr IV/10. Głosowało 15 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu IV kadencji w okresie od  29 grudnia 2010r. do 25 stycznia 2011r. 

stanowi załącznik nr 6. 

Protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach 21 oraz 29 grudnia 2010r. radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. 

Starosta omówiła sprawozdanie. Nadmieniła, że jeżeli chodzi o kwestię ważenia brykietu 

ustalono co następuje: koszt ważenia brykietu z dostawy grudniowej w ilości 54.775 kg 

wyniósłby ok. 700 zł. Takie dostawy w sezonie grzewczym są trzy, zatem koszt samego ważenia 

wyniósłby ok. 2.000 zł. Są to koszty, których Zarząd nie chce ponosić jeżeli nie ma takiej 

konieczności. Jeżeli brykiet będzie dostarczany tak jak powinien, w workach 40-kilogramowych, 

a przy dostawie są będą trzy osoby, w tym p. Wicestarosta, które tego dopilnują, to nie powinno 

być nieprawidłowości. W sytuacji kiedy zaobserwują, że w którymś z worków może być mniej 

opału, worek można zważyć i sprawdzić. Starosta poinformowała również, że trwają 

przygotowania do utworzenia Powiatowego Centrum Organizacji Pozarządowych oraz 

Powiatowego Centrum Wolontariatu.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania.  

Radna Danuta Mazurkiewicz powiedziała, że jeżeli w roku są trzy dostawy, a za jedno ważenie na wadze 

50-tonowej w Gminnej Spółdzielni trzeba zapłacić 30 zł. ,to daje w skali roku 90 zł. Koszty są 

niewielkie, a waga jest dostępna 24 godziny na dobę. Radna poprosiła, aby podjąć rozmowy z dostawcą, 

żeby nie przywoził opału po 1,5 tony, tylko od razu w większej ilości. Wtedy koszt ważenia będzie 

minimalny. 

Starosta odpowiedziała, że wszystkim zależy na oszczędnościach. Jeżeli jakieś wydatki nie muszą być 

poniesione, to nie należy ich wydawać. 
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Radny Jan Czapliński wyraził obawę, żeby nadmierna oszczędność, nie okazała się czasem wielką 

niegospodarnością. Następnie poprosił o więcej szczegółów w związku z pismem Zarządu Dróg 

Wojewódzkich odnośnie szkód związanych z wycinką drzew w ciągu drogi wojewódzkiej nr 538 Tylice 

– Kuligi.  

Radna Katarzyna Trzaskalska powiedziała, że przy wycince drzew, usuwa się karpy. Przy usuwaniu 

karp, uszkadza się całe płaty nawierzchni jezdni. Radną interesowało to, czy droga jest przewidziana do 

bardziej gruntownego remontu. Najgorszy jest odcinek drogi przez wieś Kuligi. ZDW odpowiedziało, że 

jedynie po zimie będą realizowane remonty cząstkowe.  

Radna Mazurkiewicz złożyła wniosek dotyczący wystosowania pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich o 

naprawę barierek osłaniających przejście pod wiaduktem przy ul. Narutowicza w Nowym Mieście 

Lubawskim. Barierki są zniszczone, nie spełniają swojej roli, wręcz odstraszają. 

Przewodnicząca powiedziała, że jeżeli chodzi o wiadukt, należy ponownie nawiązać kontakt z PKP i 

zrobić porządek  z wiaduktem. Linia kolejowa jest nieczynna, należałoby zlikwidować wiadukt. 

Radni nie zgłosili więcej pytań do sprawozdania. 

Ad.7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o składanie wniosków. 

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że uczestniczyła w Sesji Rady Miasta, na której padł wniosek 

dotyczący drogi powiatowej do Nawry. Chodzi o nieczynny przejazd kolejowy przy supermarkecie 

Tesco. Przejazd jest w bardzo złym stanie. W poprzedniej kadencji temat był podjęty w rozmowach 

z PKP, ale nie ma żadnego efektu. Należałoby ponowić starania o uporządkowanie przejazdu. Ten 

sam problem dotyczy przejazdu na drodze z Nowego Miasta do Nowego Dworu w miejscowości 

Łąki.  

Przewodnicząca powiedziała, że spraw związanych z nieczynną linią kolejową jest więcej. 

Wcześniej była możliwość, żeby samorządy mogły przejąć nieodpłatnie tereny pod zlikwidowaną 

linią kolejową, ale opór ówczesnej Burmistrz Miasta, że będzie szynobus, spowodował, że nie 

doszło do sfinalizowania sprawy. Obecnie wszystko rozbija się o pieniądze. Tym niemniej należy 

doprowadzić do rozmów z PKP. 

Radna Mazurkiewicz powiedziała, że PKP musi po prostu doprowadzić jezdnię do stanu 

używalności, sprzed zdjęcia szyn. 

Radni nie zgłosili innych wniosków, interpelacji oraz zapytań. 
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Ad. 8  

Informacja Starosty o stanie powiatu 

Przewodnicząca powiedziała, że chodzi o przedstawienie krótkiej, ogólnej informacji na temat 

aktualnej sytuacji finansowej powiatu. Szerszą informację radni otrzymają przy sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2010r.  

Starosta poinformowała, że informację na temat aktualnego stanu finansów powiatu przedstawi p. 

Skarbnik. Starosta poinformowała, że realizacja zadań inwestycyjnych przedstawia się następująco: 

1. przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Radomno – Rakowice – Zajączkowo Lub.: 

całkowita wartość zadania wyniosła 263.000 zł., wysokość dofinansowania – 110.400 zł.  

2. budowa drogi powiatowej Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa na odcinku Nowe Miasto 

Lubawskie – Kurzętnik: całkowita wartość zadania wyniosła 5.169.569 zł., wysokość 

dofinansowania z RPO Warmia Mazury wyniosła prawie 2 mln zł. 

3. przebudowa drogi powiatowej Krotoszyny  - Jamielnik na odcinkach przez wieś Bielice i 

Krotoszyny: całkowita wartość zadania wyniosła ok. 1.700 tys. zł., wysokość 

dofinansowania z RPO Warmia Mazury wyniosła ok. 1.100 tys. zł. 

4. utworzenie Edukacyjnego Centrum Multimedialnego dla szkolnictwa zawodowego:  

całkowita wartość zadania wyniosła ok. 570 tys. zł., wysokość dofinansowania z RPO 

Warmia Mazury wyniosła ok. 460 tys. zł.  

5. remont drogi powiatowej Biskupiec  - Łąkorz: całkowita wartość zadania wyniosła ok. 

1.380 tys. zł., wysokość dofinansowania z Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych wyniosła ok. 680 tys. zł.  

W trakcie realizacji są następujące inwestycje: 

1. budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku,  

2. wyposażenie laboratorium informatycznego dla Technikum Informatycznego w Zespole 

Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim,  

3. budowa wielofunkcyjnego boiska przy Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 

Lubawskim,  

4. projekt „Wiedza i umiejętności…” 

5. remont drogi powiatowej na odcinku Nowe Miasto Lubawskie – Nowy Dwór, 

6. przebudowa drogi powiatowej Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup. 

Starosta nadmieniła, że niektóre kwoty podawała w zaokrągleniu. Łączne zadłużenie powiatu na 

dzień 31.12.2011r. wyniosło ok. 43%. Starosta powiedziała, że są pewne problemy z wcześniej 

realizowanymi zadaniami. Władze powiatu skupiają się na tym, aby wyprostować pewne sprawy, 

ale do teraz jest problem z rozliczeniem inwestycji związanej z budową kotłowni w Zespole Szkół 
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im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. W dniu wczorajszym starosta wspólnie z 

wicestarostą próbowali podjęli starania, aby na konto powiatu wpłynęła kwota ok. 300 tys. zł. 

Jednak na zadaniu było dużo błędów, odbyły się dwie kontrole, które nie wykazały poprawy, że 

jeżeli uda się jakieś pieniądze odzyskać, to będzie to ok. 10 tys. zł. Pewne problemy były również 

jeżeli chodzi o inwestycję związaną z budową szkoły w Kurzętniku. Sprawa tyczy się działki, przez 

którą ma przebiegać droga dojazdowa do szkoły. Obecnie w porozumieniu z Wójtem Gminy 

Kurzętnik trwają starania, aby jak najszybciej inwestycja mogła się rozpocząć.  

Następnie Starosta poprosiła p. Skarbnik o przedstawienie sytuacji finansowej. 

Informacja przedstawiona przez Skarbnika stanowi załącznik nr 7. 

Radny Marek Ząbkiewicz zapytał o sprawę drogi dojazdowej do szkoły. Radny stwierdził, że nie 

słyszał o takim problemie.  

Przewodnicząca zaproponowała, że ona odpowie na pytanie radnego, ponieważ jeszcze będąc 

Wójtem Gminy Kurzętnik pilotowała tę sprawę. Z drogą dojazdową do szkoły nie ma problemów, 

ponieważ dochodzi ona do drogi gminnej. Chodzi o drogę wyjazdową, którą zaprojektowano przez 

działkę prywatną. Przewodnicząca powiedziała, że proponowała poprzedniemu Staroście przesunąć 

nieco inwestycję, bo teren jest na tyle duży, że można dwie szkoły postawić, zrobić rondo i problem 

by się rozwiązał. Inwestycja ma być realizowana w dwóch etapach, w drugim etapie ma być 

budowana hala sportowa. Do czasu jej wybudowania, młodzież ma korzystać z  hali sportowej, 

której budowę już rozpoczęto. Łatwiej będzie młodzieży przejść krótszą drogą, zwaną drogą 

bezpieczeństwa, która połączy szkołę z ulicą Łąkową. Przebiega ona jednak przez teren prywatny, 

którego właściciel stawia określone warunki. Gmina zaproponowała zamianę działek. Jednak 

właściciel drugiej działki zmarł, trzeba by było czekać na zakończenie postępowania spadkowego. 

Nie doszło do finalizacji sprawy. Podjęto kolejne rozmowy z właścicielem problematycznej działki. 

Za kawałek działki pod drogę zaproponowano inną działkę, 3 razy większą. Przewodnicząca 

powiedziała, że nie wie jaki był efekt tych rozmów. 

Starosta powiedziała, że właścicielki działki wyczuły chyba, że powiatowi bardzo zależy na działce 

i zaczęły stawiać warunki nie do przyjęcia. Jedyne co dało się zrobić, to wycofanie skargi na 

poprzedniego starostę, co umożliwiło podpisanie umowy z wykonawcą i rozpoczęcie inwestycji. 

Dzięki dobrej współpracy z Wójtem Gminy, podjęto starania aby drogę o której mowa przesunąć. 

Będzie przebiegać przez działki, z których jedna należy do gminy. Wójt Gminy podjął się rozmów 

z właścicielami drugiej działki.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania. Radni nie zgłosili pytań. 
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Ad. 9  

Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Nowomiejskiego w 2010r.  

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie na piśmie (załącznik nr 8). 

Zapytała czy są do niego pytania.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Ad. 10 

Przewodnicząca ogłosiła 15 minut przerwy w obradach. 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Po przerwie nieobecny był radny Marek Tuchalski. Spóźnił się radny Ząbkiewicz. 

Po przerwie oprócz radnych obecni byli: Beata Widźgowska, Ryszard Kłosowski oraz reporter TV 

Nowe Miasto. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty uchwał zostały omówione na wspólnych komisjach. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych ma pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały (bez uzasadnienia). 

Na salę obrad wszedł radny Ząbkiewicz. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/33/11 (załącznik nr 9) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim na 2011r. 

Przewodnicząca poinformowała, że plan jest otwarty. Został opracowany w oparciu o plany komisji 

stałych.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Następnie zapytała, czy ktoś z radnych ma pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/34/2011 (załącznik nr 10) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu 

w Nowym Mieście lubawskim na 2011r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała, czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/35/2011 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1333N Iława – Radomno – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku od km 9+500 

do km 14+127” 

Przewodnicząca powiedziała, że projekt uchwały wywołał dyskusję na posiedzeniu wspólnym 

komisji. Przewodnicząca poprosiła Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Ryszarda Kłosowskiego 

o jej dokładne omówienie – kiedy ma nastąpić realizacja inwestycji i jak ma się to do budżetu 

powiatu. 

P. Kłosowski poinformował, że w tym roku wykonywana jest odnowa w/w drogi na odcinku od 

drogi krajowej nr 15 w miejscowości Łąki do Nowego Dworu, wraz z ze skrzyżowaniem. Odcinek 

liczy 4,2 km. Wybudowany będzie również chodnik, wykonane będą przepusty itd. Wniosek został 

sklasyfikowany na 2 miejscu listy rankingowej. Ogłoszony został przetarg na wykonanie drogi. 

Koszt tej tzw. „schetynówki” wynosi 1.800 tys. zł., tak jak poprzednie drogi robione w ramach 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 795 tys. zł. pochodzi od Wojewody, 

1.005.000 zł. stanowi udział własny, z tego 90 tys. zł. zadeklarowała gmina Nowe Miasto z/s w 

Mszanowie. We wniosku na remont drogi wspomniano już, że w następnym roku będzie 

kontynuacja dalszego odcinka drogi. 3 lata przygotowywano się do tego zadania. Droga na odcinku 

Chrośle – Radomno była praktycznie nieprzejezdna z uwagi na wiadukt. Nośność wiaduktu była 

ograniczona do 5 ton. W latach 2009-2010 wykonano obejście wiaduktu. Służby ZDP same 

rozebrały tory, wykonały roboty ziemne. W 2010r. położono masę na odcinku 400 metrów. Koszt 

zadania wyniósł 400 tys. zł. Ponadto udało się pozyskać środki z rezerwy celowej budżetu państwa 

na przebudowę mostu w ciągu drogi powiatowej Radomno – Rakowice – Zajączkowo Lub. Most 

był w takim stanie, że w tym roku groziło mu zamknięcie. Most tej samej konstrukcji znajduje się 

na drodze powiatowej przed Radomnem. W lutym składany będzie wniosek do Ministerstwa 

Infrastruktury o dofinansowanie remontu mostu w 2011r. Do remontu zostanie odcinek drogi 

długości 4,5 km od Nowego Dworu przez Chrośle do wsi Radomno. Tego odcinka dotyczy projekt 

uchwały, który staje na dzisiejszej sesji. Powiat ma się ubiegać o dofinansowanie ze 
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„schetynówek”. Realizacja ma nastąpić w 2012r. Wniosek ma być złożony do końca września. 

Jeżeli inwestycja się powiedzie, prawie cała droga będzie odnowiona. Zostanie odcinek od 

Radomna do granicy województwa, ale on nie jest w najgorszym stanie. Jeżeli chodzi o remont 

drogi przez wieś Radomno, problem stanowi brak chodnika (skarpa, brak miejsca) P. Dyrektor 

rozmawiał z Wójtem Gminy, który stwierdził, że on to w 3 latach bierze na siebie. Wójt przygotuje 

tereny pod ewentualny chodnik. Wójt potwierdził również partycypację w „schetynówce”, której 

dotyczy omawiana uchwała. Na razie zagwarantował minimalny udział, ale raczej przekaże większe 

dofinansowanie. ZDP wnioskował o remont drogi, po to aby była ona na całym odcinku 

wyremontowana. To jednak Rada Powiatu zdecyduje czy przystąpić do inwestycji.  

Radny Tomasz Szczepański wnioskował ,aby odrzucić projekt uchwały, nie podejmować jej dzisiaj. 

Wcześniej w większym gronie należy zorganizować posiedzenie wyjazdowe, zobaczyć jak 

wyglądają drogi w innych gminach, wziąć pod uwagę zalecenia policji, zorientować się jakie jest 

obciążenie ruchu na poszczególnych drogach. O tym musi zadecydować nie tylko 5-osobowy 

Zarząd czy ZDP, ale cała Rada. Radny wnioskował o przełożenie podjęcia uchwały na następną 

sesję. 

Radny Wacław Jabłoński powiedział, że on swoje wystąpienie chce zadedykować na rzecz remontu 

drogi Nowe Miasto - Iława. Już w I kadencji Rady Powiatu składano interpelacje w sprawie 

remontu drogi. Droga ta w 1999r. uległa znacznej dekapitalizacji, na skutek remontu mostu w 

Rodzonem i wytyczenia objazdu drogą powiatową. Prawie cały transport jeździł drogą powiatową. 

Została ona obciążona także z chwilą likwidacji linii kolejowej Nowe Miasto – Iława. Jedyny ruch 

publiczny na trasie Nowe Miasto – Iława odbywa się tą drogą. Codziennie przejeżdża nią ok. 40 

busów i autobusów. Korzystają z nich mieszkańcy m.in. dojeżdżający do pracy, studenci, 

uczniowie. Radny powiedział, że osobiście złożył 12 interpelacji w sprawie remontu drogi. Zwrócił 

także uwagę na wątek historyczny. Ponadto poprosił o przedstawienie zestawienia remontów dróg 

w latach 1999-2007 w poszczególnych gminach. Wynikało z niego jednoznacznie, że na terenie 

gminy Nowe Miasto, która zajmuje drugie miejsce pod względem ilości km dróg (54 km), 

zrealizowano najmniej inwestycji drogowych. Droga Nowe Miasto – Iława została ujęta w WPI, na 

drugim miejscu po drodze do Kurzętnik – Kaługa. Potem drogę zepchnięto z 2009 na 2010r. 

Dobrze to ujęto w piśmie, które wystosował Przewodniczący Rady Powiatu III kadencji Marcin 

Lesiński do Rady Powiatu w Iławie. Radny zacytował fragment pisma: 

(…)„Zadanie to ujęliśmy w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Powiatu Nowomiejskiego. Droga 

Iława – Nowe Miasto Lubawskie jest niewątpliwie drogą o ogromnym znaczeniu dla społeczeństwa 

naszego powiatu. Likwidacja linii kolejowej Brodnica – Nowe Miasto Lubawskie – Iława 

spowodowała wzrost natężenia ruchu kołowego na drodze. Poruszają się nią samochody osobowe i 
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prawie cały transport publiczny. Z drogi korzystają nie tylko mieszkańcy okolicznych wsi, ale osoby 

dojeżdżające do pracy, studenci, uczniowie. W okresie letnim drogą  odbywa się wzmożony ruch 

turystyczny. Ruch pojazdów ogranicza wiadukt kolejowy w miejscowości Radomno. W roku 2009 

planujemy wybudowanie nowego odcinka drogi omijającego wiadukt nad nieczynną linią kolejową 

(…)”  

Radny dodał, że w 2009r. ZDP wyremontował najgorszy odcinek drogi od Łąk do Nowego Dworu. 

W ramach przygotowania do inwestycji dokonano wycinki drzew. Rada Gminy Nowe Miasto 

wielokrotnie zwracała się do Rady Powiatu z interpelacjami o remont drogi. Radny przytoczył 

fragment pisma z dnia 31.03.2009r.  

„...” 

Radny podkreślił, że praktycznie nie było sesji, na której nie mówionoby o konieczności remontu 

drogi. Stanowi ona również obwodnicę w przypadku wypadku na drodze wojewódzkiej między 

Iławą, a Sampławą jak również na drodze krajowej nr 15. Radny Jabłoński powiedział, że drodze tej 

poświęcił znaczna część swojej pracy społecznej. Radny podkreślił, że nie jest przeciwny 

remontowi drogi do Mroczna, jedna ta droga została wprowadzona do WPI dopiero w 2009r., 

podczas gdy droga do Iławy była w nim zapisana wcześniej. Radny wnioskował o poparcie 

wniosku o remont drogi. 

Starosta powiedziała, że na pewno każdy z radnych, chciałby aby remontowano drogi na terenie 

jego gminy. Do starosty docierają argumenty, że poczyniono już starania w celu remontu tej drogi, 

że pozyskano środki na remont mostu, że jest to droga stanowiąca objazd w przypadku 

zablokowania drogi krajowej. Jeżeli pewien odcinek drogi rozpoczęto remontować, to należy to 

kontynuować. Należy zakończyć pewne zadanie, a dopiero potem zaczynać następne. Starosta 

przychyliła się do wniosku o remont drogi Nowe Miasto – Iława. 

Radny Szczepański powiedział, że przychyla się do argumentacji przedstawionej przez p. starostę. 

Pragnie jednak zwrócić uwagę, że na drogę do Gwiździn również wydano 120 tys. zł. Wójt i Rada 

gminy Grodziczno również może składać monity o remont tej drogi. Jeżeli chodzi o remont drogi 

do Iławy, do tej pory nie widać aby samorząd powiatu iławskiego robił coś w kierunku remontu 

drogi na swoim terenie. Najważniejszym argumentem jaki powinien być brany pod uwagę powinno 

być bezpieczeństwo. Można poprosić o przedstawienie danych na temat obciążenia ruchu 

drogowego na omawianych drogach. Radny zaapelował, aby jeszcze raz rozważyć jego wniosek 

przed głosowaniem. 

Radny Jabłoński powiedział, że istotnie próby współdziałania z powiatem iławskim nie wypaliły. 

Należy rozpocząć działania najpierw na własnym terenie.   
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Radny Szczepański powiedział, że nie wierzy, że powiat iławski rozpocznie remont po swojej 

stronie, jeżeli powiat nowomiejski zrealizuje inwestycję na swoim terenie. 

Przewodnicząca powiedziała, że z dużego programu jakim był ZPORR można było robić klaster i 

remontować wspólnie drogi. Stwierdziła, że ona nie jest przeciwna remontom całych dróg. Jednak 

upomina się o prostą sprawę - gmina Kurzętnik wyremontowała drogę gminną po to, by  wieś 

Krzemieniewo miała dobry dojazd do drogi krajowej. To, że nie można zrobić remontu 300 metrów 

drogi przez wieś jest wstydem. Starosta obiecał na sesji. Gdyby gmina sprzedała grunt, który 

przekazała pod budowę szkoły, byłyby pieniądze i na remont drogi w Krzemieniewie i w Nielbarku. 

Przewodnicząca powiedziała, że ubiega się o remont drogi przez wieś. Boli fakt, że powiat otrzymał 

grunt pod szkołę, ZDP otrzymał piach na zimę, a obietnice nie zostały dotrzymane. Przewodnicząca 

stwierdziła, że nie może być tak, że jedna gmina ma wszystko bez gadania, a druga jest tylko do 

dawania. Przewodnicząca stwierdziła, że zna obydwie omawiane drogi. Budżet jest taki, że obydwu 

nie da się zaplanować do realizacji.  

P. Kłosowski powiedział, że faktycznie współpracując z p. Andrzejewską jako Wójtem Gminy, 

dostawał nieodpłatnie piach i za to dziękuje w imieniu powiatu. ZDP miał zaplanowane remonty 

odcinków w Krzemieniewie (300 tys. zł.), Nielbarku (300 tys. zł.) oraz Świniarc i Łąkorek. Razem 

z dofinansowaniem z gmin była na to przewidziana kwota 1.700 tys. zł. Cały  ten plan zawalił się, 

kiedy z planu budżetowego ZDP na 2011r. Rada Powiatu zdjęła 880 tys. zł.   

Przewodnicząca powiedziała, że nie można mówić, że Rada wzięła ZDP te środki, tylko Rada 

zastała taki stan finansów powiatu jaki zastała. Stało się tak między innymi dlatego, że jedno 

zadanie drogowe nie było realizowane jako inwestycja, tylko jako wydatek bieżący.  

P. Kłosowski powiedział, że inwestycja ma być nazwana jako przebudowa. Jeżeli miałaby to być 

przebudowa, wymagana byłaby decyzja środowiskowa, raport oddziaływania na środowisko, co 

oznacza koszty na początek 150 tys. zł. żeby móc złożyć wniosek.  

Przewodnicząca powiedziała, że każdy remont musi być robiony jako inwestycja, bo inaczej szkoda 

na to pieniędzy. 

P. skarbnik zapytała czy w przypadku omawianego remontu, przebudową będzie uznana jako 

inwestycja. 

P. Kłosowski odpowiedział, że tak. Tak uzgodnił z Naczelnikiem Wydziału Architektury i 

Budownictwa Andrzejem Samselem.  

Starosta powiedziała, żeby zorganizować objazd po drogach powiatowych, zrobić przegląd dróg. 

Przewodnicząca wnioskowała, że jeżeli będą oszczędności z przetargów na inwestycje, winny być 

skierowane na remont drogi w Krzemieniewie. Druga droga wymagająca remontu to droga przez 

Nielbark.  
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P. Kłosowski powiedział, że 10 lutego ma rozstrzygnąć się przetarg na remont drogi Nowe Miasto – 

Radomno. Na następnej sesji znane będzie jego rozstrzygnięcie.  

Przewodnicząca zaproponowała, aby przystąpić do przegłosowania wniosków.  

Jako pierwszy był poddany glosowaniu wniosek radnego Szczepańskiego. Przewodnicząca zapytała 

kto z radnych głosuje za przyjęciem wniosku radnego Szczepańskiego o zdjęcie uchwały z 

porządku obrad. Głosowało 14 radnych. Za wnioskiem głosowało 4 radnych, 10 radnych głosowało 

przeciw.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie projektu uchwały. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych 

głosuje za podjęciem uchwały. Głosowało 14 radnych. Za uchwałą nr V/36/2011 (załącznik nr 12) 

głosowało 11 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

P. Kłosowski powiedział, że jeżeli chodzi o wniosek dotyczący remontu przejazdu w Łąkach, 

projekt remontu odcinka drogi Nowe miasto – Nowy Dwór przewiduje taki remont. Po raz kolejny 

wystosowano w tej sprawie pismo do PKP. Jeżeli chodzi o przejazd przy „Tesco” należy podjąć 

rozmowy na ten temat. 

Z sali obrad wyszli: p. Kłosowski oraz reporter TV Nowe Miasto. 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji „Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego 

na lata 2007-2013” stanowiącej załącznik do uchwały nr LIII/367/2010 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 28 czerwca 2010r. w sprawie aktualizacji „Strategii 

Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 2007-2013” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z ustalonymi kandydatami : Danutą 

Mazurkiewicz, Markiem Ząbkiewiczem oraz Markiem Tuchalskim. 

Z sali obrad wyszedł radny Jabłoński. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr V/37/2011 (załącznik nr 13) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł radny Jabłoński. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rodzaju świadczenia przyznawanego w ramach 

pomocy zdrowotnej oraz warunków i sposobu przyznawania tej pomocy nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/38/2011 (załącznik nr 14) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 
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 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia gospodarczego 

Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Grunwaldzkiej 3 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Następnie poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji padł wniosek o przedstawienie 

zestawienia odnośnie kosztów eksploatacyjnych w pomieszczeniach budynku przy ul. 

Grunwaldzkiej 3. 

P. Beata Widźgowska odpowiedziała, że koszty eksploatacyjne są liczone udziałowo do 

powierzchni zajmowanej. W tej chwili wydział jest w trakcie obliczeń kosztów eksploatacyjnych. 

Na początku lutego znana będzie dokładna kalkulacja kosztów. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/39/2011 (załącznik nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 18 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Powiatowej 

Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/40/2011 (załącznik nr 16) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 19 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu 

przeznaczonego na miejsce parkingowe Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w 

Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Działyńskich 1 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/41/2011 (załącznik nr 17) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych 

Powiatowemu Inspektoratowi Nadzoru Budowlanego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Grunwaldzkiej 3. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/42/2011 (załącznik nr 18) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 21 
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 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego 

Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/43/2011 (załącznik nr 19) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 22 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani 

Henryce Rożentalskiej – Prywatna Praktyka Stomatologiczno – Ortodontyczna 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/44/2011 (załącznik nr 20) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 23 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Gabinetowi 

Fizjoterapii „REH – MED.” Andrzej Milewski w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Grunwaldzkiej 3 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/45/2011 (załącznik nr 21) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 24 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych 

Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej “Centrum  Stomatologii” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/46/2011 (załącznik nr 22) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 25 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali  użytkowych Gminnemu 

Samodzielnemu  Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kurzętniku (poradnia rehabilitacyjna) 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/47/2011 (załącznik nr 23) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 26 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali  użytkowych Gminnemu 

Samodzielnemu  Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kurzętniku (gabinet ginekologiczny) 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
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Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/48/2011 (załącznik nr 24) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 27 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych NZOZ 

Ośrodkowi Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Działdowie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/49/2011 (załącznik nr 25) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 28 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego NZOZ 

Ośrodkowi Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Działdowie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/50/2011 (załącznik nr 26) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 29 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Warmińsko 

– Mazurskiej Izbie Rolniczej w Olsztynie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/51/2011 (załącznik nr 27) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 30 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Bankowi 

Spółdzielczemu w Brodnicy Oddział w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/52/2011 (załącznik nr 28) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 31 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani 

Marzenie Górnej i Pani Urszuli Moeller 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/53/2011 (załącznik nr 29) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 32 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani 

Aleksandrze Prokop w budynku przy ul. 3 Maja 24 w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/54/2011 (załącznik nr 30) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 33 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie gruntu Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała dlaczego tylko na jeden rok użyczany jest 

grunt. 

P. Widźgowska odpowiedziała, że uchwała została przygotowana zgodnie z wnioskiem Agencji 

(Agencja wnioskowała o użyczenie na 1 rok)  

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/55/2011 (załącznik nr 31) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 33a 

Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Rady Społecznej przy SP ZOZ w 

Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Poprosiła Starostę o przedstawienie proponowanego 

składu Rady. 

Starosta poinformowała, że Wojewoda wytypował swojego przedstawiciela. Będzie nim Barbara 

Grzywacz. W Radzie już są radni: Marek Ząbkiewicz, Danuta Mazurkiewicz, Jan Czapliński. 

Starosta proponuje, aby do Rady weszli: Wicestarosta Marcin Buliński, Romuald Koszewski oraz 

Wacława Jabłońskiego.  

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem 

uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr V/56/2011 (załącznik nr 32) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 34 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania 

Przewodnicząca ponowiła wniosek o zorganizowanie spotkania z przedstawicielami PKP. Na 

spotkanie winni być zaproszeni burmistrz i wójtowie gmin. Dodała, że odpowiedzi na wszystkie 

wnioski będą udzielone na piśmie. 

Ad. 35 

Sprawy różne 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś pragnie jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił.  
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Ad. 36 

 Zakończenie obrad V Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady V Sesji Rady Powiatu.     

 

 

       Protokół sporządziła:       Przewodnicząca Rady Powiatu 

        Anna Andrzejczak                 Zofia Andrzejewska 


